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News, Shop, Downloads + Informationen:
www.wunderlich.de

Kataloganforderung + Downloads:
www.wunderlich.de/Katalog

Catalogue download (English):
www.wunderlich.de/en

General information, dealers and news:
www.wunderlich.de/en

Download catalogo (italiano):
www.wunderlich.de/en

Informazioni generali, dealer e Novità:
http://www.wunderlich.de/en

Télécharger les catalogues (francais):
www.wunderlich.de/en

Informations générales et distributeurs:
www.wunderlich.de/en

Descargar los catálogos (español):
www.wunderlich.de/en

Informaciones generales, tiendas y noticias:
www.wunderlich.de/en

1. Schneiden Sie die Schablone (Seite 3) entlang der roten Linie aus und legen  Sie diese von hinten auf das MediaBag (Bild B).
2. Bohren Sie nun mit einem 4mm Bohrer die 4 Löcher (grün) in das Media Bag. Achten Sie auf den korrekten Sitz der Schablone.
3. Verschrauben Sie nun die Trägerplatte mit den 4 Linsenkopf Schrauben (4x6 und 4x8) am MediaBag (Bild C).
4. Die Grundplatte wird mit 4x8 Senkkopfschrauben am Multipod verschraubt (Bild D).
5. Zum Schluss wird das Gummipad auf die Grundplatte geklebt (Bild E).
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1. Cut the template (page 3) along the red line and place it over the back panel of the MediaBag (Figure B).
2. Now drill 4 holes (green) in the Media Bag, by using a 4mm driller. Pay attention to the correct fit of the template.
3. Please screw the mounting plate with the 4 rounded head screws (4x6 and 4x8) in place to the MediaBag (Figure C).
4. Now the base plate will be screwed together with the MultiPod by using the countersunk screws 4x8 (Figure D).
5. Finally, the rubber pad is glued onto the base plate (Figure E).
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